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محمد طلایی
کارشناس کشتی 

گفـــت و گـــو 

واکنش »لالوویچ« به رفتار  
جوانمردانه »قاسمپور« و »کاکس«

ایسنا: رئیس اتحادیه جهانی کشتی حرکت 
جیدن کاکس و کامران قاسمپور بعداز اتمام 
رقابت کشتی خود را ستود. ۶ دقیقه کشتی 
کامران قاسمپور و جیدن کاکس برای طلای 
رقابت های جهانی بلگراد بسیار پرتنش و 
پربرخورد دنبال شد و حتی در مقطعی نیز 
کشتی گیر ایرانی با خونریزی مواجه شد. اما 
بعداز پایان این کشتی کاکس و قاسمپور 
همدیگر را در آغوش گرفتند و باهم خوش و 
بش کردند. نناد لالوویچ، رئیس اتحادیه جهانی 
در واکنش به این موضوع گفت: ورزش ما را 
متحد می کند، چه در برد و چه در باخت باید 
بدانیم رفاقتی وجود دارد که از همه چیز متمایز 
است. خیلی به رفتار این دو جنتلمن افتخار 
می کنم. آنها کشتی و ورزش را در بالاترین 
سطح نشان دادند. پس از این مسابقه جیدن 
کاکس اعلام کرد به یک وزن بالاتر می رود 
و از این به بعد در وزن 97 کیلوگرم رقابت 
خواهد کرد. این در حالی است که آمریکا در 
این وزن کایل اسنایدر قهرمان جهان را نیز 
دارد و باید دید کامران قاسمپور چه تصمیمی 
خواهد گرفت و چشم انداز حضور در بازی های 
المپیک باعث خواهد شد تا او وزن خود را تغییر 

دهد یا خیر. 

صادق ورمزیار، بازیکن سابق تیم ملی و 
باشگاه استقلال در خصوص شرایط شاگردان 

ساپینتو صحبت کرد. 
 وضعیت تیم استقلال چگونه است؟

 با تعطیلی لیگ به خاطر اردوی تیم ملی 
در اتریش، فرصت مناسبی برای تیم فوتبال 
استقلال پیش آمد تا در این وقفه ۲ هفته ای 
بتواند روی نقاط ضعف و مشکلات تاکتیکی 
خود کار کند. همچنین با شناخت بهتر 
ساپینتو نسبت به نفراتش بتواند هماهنگی 
بیشتر را در تیم ایجاد کند. فعلا »ساپینتو« 
از استقلال شناخت زیادی ندارد. ساپینتو 
در ۶ هفته ابتدایی از رقابت های لیگ برتر، 
ترکیب های مختلفی را در هر بازی راهی 
میدان کرد تا این مربی  از لیگ ایران شناخت 

داشته باشد. 
  بیشترین تغییرات استقلال در 

کدام خط بوده است؟
بیشترین تغییرات در خط هافبک استقلال 
رقم خورد، این تغییرات به دلیل ناهماهنگی 
بین نفرات بود که بر همین اساس جابه جایی 
زیادی در ترکیب به وجود آمد. به طور حتم 
به  لیگ ساپینتو می تواند  تعطیلات  در 
ترکیب ایده آل برای بازی ها بعدی دست 

پیدا کند. 
  در خصوص دعوت ۳ بازیکن از 

استقلال به تیم ملی چه نظری دارید؟
 معتقدم که باید نفرات بیشتری از تیم 
فوتبال استقلال به اردوی تیم ملی اضافه 
شوند، ولی این لیست برای حضور در 
جام جهانی قطعی نیست و اسامی نهایی و 
بازیکنان منتخب تیم ملی بارها تغییر خواهد 
کرد. باید یادمان باشد که سرمربی طبق 
سلایق و تاکتیک های مدنظرش بازیکنان 
را به تیم ملی دعوت خواهد کرد. باید برای 
در  کشورمان  فوتبال  تیم ملی  موفقیت 
رقابت های جام جهانی به فدراسیون فوتبال 
و سرمربی تیم ملی کمک کنیم تا بازی های 
آبرومندانه و نتایج خوبی در قطر به دست 

آوردند. 
  در مورد حضور نکونام در تیم ملی 

چه نظری دارید؟
 حق انتخاب با کی روش است و خواسته 
تا نکونام به عنوان مربی در تیم ملی فعالیت 
خودش را آغاز کند، اما هنوز باشگاه فولاد 
با حضور او در تیم ملی موافقت نکرده است. 
بهتر است نکونام چند سال دیگر در مسابقات 
لیگ برتر تجربه به دست آورد تا در آینده هر 

چه بیشتر به تیم ملی کمک کند. 

خارج ازمستطیل سبز

 صادق  ورمرزیار: 
 »ساپینتو« 

 از استقلال 
شناخت زیادی ندارد! 

خبــــــر
  پاتریس اورا: 

 به عقب برگردم
برای سنگال بازی می کنم 

به گزارش استار، پاتریس اورا در داکار به دنیا 
آمد اما ترجیح داد به جای تیم ملی سنگال 
برای تیم ملی فرانسه بازی کند. این مدافع چپ 
۴۱ ساله دوران حرفه ای بسیار خوبی داشت و 
در بیش از ۸۰ بازی نماینده فرانسه بود و در 
مسابقات قهرمانی اروپا در سال های ۲۰۰۸، 
۲۰۱۲ و ۲۰۱۶ و همچنین در جام های جهانی 
۲۰۱۰ و ۲۰۱۴ در تیم ملی فرانسه حضور داشت. 
با این حال، بازیکن سابق موناکو، منچستریونایتد 
و یوونتوس اظهارداشت: اگر می توانستم به عقب 
برگردم نماینده کشور مادری ام، »سنگال« 
می شدم. زمانی که جوان بودم، والدینم به من این 
شانس را دادند که تیم ملی خود را انتخاب کنم 
و چون در فرانسه بزرگ شدم، فرانسه را انتخاب 
کردم اما بعدا متوجه شدم که بهتر بود سنگال را 

انتخاب می کردم. 
 

عملکرد قابل قبول آزادکاران 

                    سرباز قهرمان 
بحث استفاده از سرباز قهرمان در والیبال  مطرح 
شد. محمدرضا داورزنی در نشستی با امیر فولادی، 
رئیس اداره ورزش و آمادگی  جسمانی ستاد کل 
نیروهای مسلح موضوع نحوه به کارگیری ملی پوشان 
سرباز را در قالب طرح »سربازقهرمان« بررسی کرد.

                 آشتی
جلسه کمیته انضباطی فدراسیون وزنه برداری در 
خصوص حاشیه به وجود آمده بین کیانوش رستمی و 
علی هاشمی در محل فدراسیون برگزار شد. در این 
جلسه طرفین نظرات خود را بیان کردند و در پایان با 

یکدیگر آشتی کردند.

                              دوستانه  
گل گهر سیرجان و پیکان دیدار دوستانه ای را در 
ورزشگاه کارگران برگزار کردند که این بازی با برتری 
۳ بر یک تیم سیرجانی به پایان رسید. این بازی در 
چهار وقت ۳۰دقیقه ای برگزار شد و البته  سرمربیان 

دو تیم دیداری باهم داشتند. 

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
ایسنا: پزشک تیم فوتبال پرسپولیس از مصدومیت 
بازیکن خارجی این تیم خبر داد. پزشک تیم فوتبال 
پرسپولیس درباره مصدومیت شیخ دیاباته گفت: متاسفانه 
بازیکن خارجی پرسپولیس در تمرین روز یکشنبه از ناحیه 
چهارسر ران آسیب دید و چند هفته در اختیار تیم نخواهد 
بود. دکتر علیرضا حقیقت اظهارداشت: متاسفانه شیخ 
دیاباته در تمرین روز یکشنبه از ناحیه چهارسر ران دچار 
آسیب دیدگی شد. از لحظه وقوع مصدومیت، اقدام های 
پزشکی لازم انجام و در نهایت بررسی های تکمیلی و 
پاراکلینیکی نیز صحت تشخیص را معلوم کرد. وی ادامه 
داد: به این ترتیب، این بازیکن برای چند هفته جهت 
انجام تمرینات در اختیار نخواهد بود. با توجه به تاثیر 
متغیرهای مختلف در روند بهبودی، تلاش کار پزشکی 
در جهت به حداقل رساندن دوران بهبودی است تا دیاباته 
در سریع ترین زمان ممکن در اختیار کادرفنی قرار بگیرد. 
پزشک تیم فوتبال پرسپولیس با اعلام اینکه وضعیت 
وحید امیری را رصد می کند در مورد آخرین شرایط سعید 
صادقی، خاطرنشان کرد: مصدومیت این بازیکن از ناحیه 
همسترینگ است که در اردوی اخیر تیم ملی برایش پیش 
آمد. در مورد او باید دوره مربوط به اقدامات پزشکی را دنبال 
کنیم تا ظرف روزهای آینده باردیگر برای تمرین و مسابقه 

در اختیار کادر فنی قرار بگیرد. 

سخنگوی فدراسیون عوض می شود؟ 

عملکرد      غیراصولی آقای   »اصولی«

سال  پنجم
شماره   1375

در خصوص نتایج تیم ملی کشتی آزاد در مسابقات جهانی 
صربستان اعتقاد دارم، عملکرد ملی پوشان بد نبود و باید 
به آنها خسته نباشید گفت. به نظرم عملکرد قابل قبولی با 
۲ طلا، 3 نقره و ۲ برنز داشتیم، هرچند که انتظار از کشتی 
به عنوان ورزش اول کشور همیشه بالاست و ما هم این دوره 
شانس این را داشتیم که مدال های بیشتر و خوشرنگ تری 
بگیریم ولی شرایط اینطور شد که بچه ها با این نتایج 
برگردند و بازهم به آنها خسته نباشید می گویم. شرایط هر 
دوره از مسابقات متفاوت است و نمی شود یک فرضیه کلی 
در نظر گرفت و روی آن حکم داد. درست است که روسیه 
در این دوره حضور نداشت ولی حریفان قدری بودند که 
مدال گرفتن مقابل آنها هم کار راحتی نبود. همانطور که 
گفتم پتانسیل این بچه ها هم خیلی بالاست و می شد نتایج 
بهتری هم کسب کرد، ولی همین نتایج هم بد نبود. ما 
شکست های تلخی در این دوره داشتیم که واقعا بابتش جا 
دارد حسرت بخوریم.  فکر می کنم حسن یزدانی برای مردم 
خیلی مهم است و به نوعی او ناموس کشتی ایران به حساب 
می آید و مردم زیادی برای مدال طلای او لحظه شماری 
می کردند و شکست او مقابل تیلور در فینال کام مردم را 
تلخ کرد. حرف آقای دبیر در مورد اینکه یزدانی باید بیشتر 
پا بگیرد، درست است ولی مشکل اصلی او زیرکتف بود. 
به هرحال حسن یزدانی کلی مدال برای کشتی این کشور 
آورده و از این به بعد هم دوباره مدال طلا خواهد آورد و 
حالا این دوره قسمت این چنین بود.  به طورکلی تیم ما در 
این دوره ضعف آنالیز داشت. نمی خواهم شخص خاصی را 
مقصر بدانم ولی ما در آنالیز حریفان ضعف داشتیم و روی 
نقاط ضعف و قوتشان به خوبی کار نکردیم و اگر کار بهتری 
صورت گرفته شده بود می توانستیم با مدال های بهتری 
برگردیم. آقای دبیر از جنس و از خانواده کشتی است ولی 
در مورد عملکردش هنوز زود است بخواهیم قضاوت کنیم 
و باید حداقل یک دوره چهارساله در رأس فدراسیون باشد 
تا بشود در موردش بهتر نظر داد.  من در مورد کشتی فرنگی 
نظر نمی دهم چون صاحبنظر نیستم، ولی در مورد محمد 
بنا همین را می گویم که باید کشتی ایران از او سپاسگزار 
باشد. اینکه شنیدم خودشان قصد دارند کنار بروند به نظرم 
به خاطر خستگی از شرایط است ولی امیدوارم ایشان را 

راضی کنند که به فعالیتش ادامه دهد. 

آرمان ملی: احسان اصولی که ریاست هیات فوتبال خراسان 
را بر عهده دارد و البته در فدراسیون قبلی نیز چندین پست را در 
اختیار داشت به نظر می رسد به پایان دوران سخنگویی خود در 

فدراسیون رسیده است. 
  شروع تغییرات

از زمان بروز اختلافات میان شهاب الدین عزیزی خادم و مهرداد 
سراجی، رئیس و سرپرست کمیته فوتسال که منجر به جدایی 
سراجی، عضو هیات رئیسه از این کمیته شد، خانواده فوتسال بدون 
سرپرست اداره می شد. بعداز گذشت حدود دو ماه از این جریان ها، 
فدراسیون فوتبال بدون اطلاع رسانی قبلی، از یکی دیگر از اعضای 
هیات رئیسه به عنوان سرپرست کمیته فوتسال یاد کرده است. 
»ایسنا« 3 آذر ۱۴۰۰ نوشت: »احسان اصولی، رئیس هیات فوتبال 
خراسان و عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال که سرپرستی 
کمیته بازاریابی و تلویزیون این فدراسیون را هم بر عهده دارد، با 
حکم رئیس فدراسیون فوتبال به عنوان سرپرست کمیته فوتسال 
انتخاب شده است. فدراسیون فوتبال هنوز هیچ توضیحی نداده 
که آیا قرار است او به طور همزمان هر دو کمیته را اداره کند یا خیر. 
تاکنون در فدراسیون فوتبال سابقه نداشته یک نفر به طور همزمان 

مسئولیت دو کمیته را برعهده داشته باشد.« 
  سخنگویی!

»اصولی« ۲۸ بهمن سال قبل در جمع خبرنگاران حاضر شد، 
به آنها گفت: »از این به بعد سخنگوی فدراسیون فوتبال خواهم 
بود.« به این ترتیب او نام تازه ای در جمع مدیران فوتبال ایران است 
که به هرحال از این به بعد وظیفه خطیرتر و جدی تر را برعهده 

خواهد داشت.
  انتقاد مدیرکل

مدیرکل ورزش و جوانان استان خراسان رضوی چند روز 
قبل بازهم به انتقاد از اصولی به عنوان رئیس هیات فوتبال 

خراسان رضوی پرداخت و گفت: الان اگر اداره کل به بحث خروج 
تیم های دیگر از استان ورود نمی کرد، چند تیم دیگر هم به دنبال 
خروج از استان بودند. شما فکر می کنید علت این اتفاقات چیست؟ 
من به شما می گویم، چون هیات فوتبال به درستی از این تیم ها 
حمایت نمی کند و مدیریت درستی صورت نمی گیرد. من فکر 
می کنم دوستان در هیات فوتبال باید برای مدیریت شان برنامه 
متفاوتی را درنظر بگیرند و این رویه ای که در پیش گرفته اند 
اصلا درست نیست. اینکه ما یک دوره کلاس مربیگری A آسیا را 
برگزار کردیم کار خوبی است، اما دردی از بیماری فوتبال مشهد 
درمان نمی کند. جواهری در پایان خاطرنشان کرد: دوستان اگر 
می خواهند بمانند و به فوتبال خدمت کنند باید در رفتار و نحوه 
مدیریت شان تجدیدنظر کنند. اگر این اتفاق نیفتد مطمئن باشید 
در تاریخ فوتبال استان نام نیکی از آ نها نمی ماند. اینکه تهران نشین 
باشند و ارتباط شان را با فدراسیون برقرار کنند، چندان کار 
اساسی برای فوتبال استان نیست حالا شاید چهارصباحی هم 
موقعیت هایی دست دوستان باشد، اما این اتفاقات به نفع فوتبال 
استان نیست و اتفاق خاصی نمی افتد. متأسفانه هیات فوتبال در 
حق این استان کم لطفی می کند و ما دنبال این هستیم که کار های 

پایه ای و بنیادی را انجام دهیم. 
  برکناری؟

عملکرد پرنوسان سخنگوی هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
در هفته های اخیر سوژه نخست رسانه های منتقد بوده، البته 
احسان اصولی مدعی است به نوعی رفتار سیاستمدارانه 
اتخاذ کرده تا قصه اصلی لو نرود و فدراسیون با چالشی مواجه 
نشود، اما اظهارات وی درباره مسائل گوناگون را وقتی همانند 
تکه های پازل کنار یکدیگر می گذاریم به این باور می رسیم 
که آقای سخنگو بدون آنکه متوجه شود برای مدیریت جدید 
فدراسیون فوتبال هزینه های فراوانی را به وجود آورده تا منتقدان 

مهدی تاج به واسطه آن اتفاقات رئیس و تیم مدیریتی جدید 
فدراسیون فوتبال را زیر فشار قرار دهند. وقتی احسان اصولی 
پس از نخستین جلسه رسمی هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
در گفت وگو با خبرنگاران منکر مذاکره با کارلوس کی روش 
شد و با قاطعیت از ادامه حضور اسکوچیچ در مجموعه کادرفنی 
تیم ملی سخن گفت، این حقیقت آشکار شد که او قدرت کنترل 
بحران در حوزه فوتبال را ندارد، در حالی که اگر کمی با فضای 
رسانه ای آشنا بود ترجیح می داد با ادبیاتی متفاوت پاسخ سوال 
خبرنگاران را بدهد تا تعلیق در پروسه تغییر در کادرفنی تیم ملی 
باقی بماند، اما ادعای دور از واقعیت وی نه تنها سخنگوی جوان را 
به چالش انداخت بلکه بهترین بهانه را به منتقدان تاج و مدیریت 
فدراسیون فوتبال داد تا آ نها به واسطه این رویکرد فدراسیون را 
روی پل ببرند. اشتباهات استراتژیک اصولی اما به اینجا ختم 
نشد، عدم حضور در برنامه مجله خبری شبکه خبر به دلیل حضور 
حمید استیلی دومین گاف آقای سخنگو بود، تا حدی که برای 
دومین بار رفتار غیراصولی او باعث شد منتقدان بی رحمانه به 
تاج هجمه وارد کنند که چرا سخنگو بیم از گفتمان دارد در 
حالی که اگر قدرت بیان نزد وی وجود داشت می توانست با  
فن بیان مقتدرانه بر جایگاه سازمانی اش حمید استیلی را در 
برابر لنز دوربین های رسانه ملی کیش و مات کند، اما فرار وی از 
رویارویی با استیلی نشان داد در کنار رفتارهای غیراصولی، آقای 
سخنگو فوبیای دوئل با مخالفانش را نیز دارد. تصور می رفت پس 
از این دو اتفاق شوک برانگیز تا مدتی آقای سخنگو در سایه باقی 
بماند تا آب ها از آسیاب بیفتد، اما تلاش وی برای قرارگرفتن برابر 
دوربین و میل به دیده شدن مانع از این کار شد تا جایی که وی 
روزجمعه در گفت وگوی خصوصی با پیمان یوسفی به وی اعلام 
کرده بود حضور جواد نکونام به عنوان دستیار ایرانی کارلوس 
کی روش در تیم ملی قطعی شده، اما دقایقی بعداز اعلام این 
خبر توسط مجری برنامه »ورزش ومردم« حمیدرضا گرشاسبی 
به عنوان مدیرعامل فولاد ادعای »اصولی« را تکذیب کرد تا یک 
نقطه تاریک دیگر در کارنامه »اصولی« به ثبت در بیاید. »میزان« 
در ادامه نوشت: با برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال به نظر 
می رسد دوران سخنگویی آقای سخنگو هم به سر آمده و باید 
به زودی شاهد خداحافظی اصولی از این پست باشیم، هرچند 
وی تمایل زیادی به این اتفاق ندارد، اما گویا هیات رئیسه به ویژه 
شخص رئیس فدراسیون فوتبال اعتقادی به این ندارد که روال 
به همان سبک و سیاق دوره سرپرستی تداوم یابد؛ بلکه اعتقاد 
دارد همه چیز باید در چارچوب رفتارهای قانونی صورت گیرد 
و کلیه دست اندرکاران فدراسیون فوتبال در قبال عملکرد 
حوزه خود پاسخگو باشند. از طرفی موضع گیری های عجیب و 
غریب سخنگوی فدراسیون هزینه های عجیبی را برای مدیریت 
فدراسیون فوتبال ایجاد کرده تا دستاویز جدیدی در اختیار 
منتقدان قرار گیرد، هرچند مهدی تاج تلاش کرد به نوعی گاف 
آقای سخنگو را پوشش دهد، اما از محتوای کلام او در نخستین 
نشست خبری او با رسانه ها پیدا بود که مهدی تاج هم از عملکرد 
اصولی رضایت ندارد و به همین دلیل تغییر در این سمت کاملا 

جدی به نظر می آید. 

 بیــن المــلل
آلن شیرر معتقد است که همه تیم ها باید از آرسنال در 
این فصل بترسند. آرسنال در هفته هشتم لیگ برتر انگلیس 
با نتیجه 3 بر صفر برنتفورد را شکست داد تا باردیگر به 
صدرجدول لیگ برتر راه یابد. ویلیام سالیبا، گابریل ژسوس 
و فابیو ویرا برای توپچی های لندن در این دیدار گلزنی 
کردند. آنها اکنون شش بازی از هفت بازی ابتدایی فصل 
خود را برده اند و یک امتیاز بالاتر از منچسترسیتی دارند که 
مدافع عنوان قهرمانی است. آلن شیرر، برترین گلزن تاریخ 
لیگ برتر گفت: برد توپچی ها برابر برنتفورد نشان دهنده 
پیشرفت این تیم تحت هدایت مایکل آرتتا بود، زیرا همه ما 
به یاد داریم که چه اتفاقاتی در فصل گذشته برای آرسنال 
افتاد. این بار همه چیز در مورد آرسنال متفاوت بود. در 
حمله و دفاع آنها تیم بهتری شدند. این تیم نه تنها بزرگ تر 
و قوی تر است، بلکه متحدتر نیز هست. آنها در هر بخش 
بهتر بودند و از همان ابتدا بر بازی تسلط داشتند. دو مهاجم 
برنتفورد یعنی ایوان تونی و برایان امبومو موقعیتی نداشتند. 

شیرر افزود: هنوز زمان صحبت در 
مدعی  به عنوان  آ نها  مورد 

قهرمانی فرا نرسیده است، 
اما مردم اکنون می دانند 
که این آرسنالی متفاوت از 
تیمی است که ۱3 ماه پیش 
دیدیم و همه تیم ها باید از این 

تیم بترسند و حساب دیگری 
روی آن باز کنند. لیورپول به 

سطحی که ما می دانیم 
نزدیک نیست. چلسی 
هم همین طور بوده 
است و پس از تغییر 
سرمربی عوض شده 
مثل  تنها سیتی  و 

قبل قدرتمند است.

بختیار رحمانی اظهارکرد که با این که هواداران همیشه در 
صحنه پرسپولیس بسیار به او ناسزا می گویند، فردی نیست 
که ناسزا بگوید؛ اما جلوی ناسزاگویی می ایستد. رحمانی 
در گفت وگو با »ایسنا« درباره حضور کارلوس کی روش 
روی نیمکت تیم ملی ایران گفت: از این اتفاق خوشحالم. 
کی روش نظم و انضباط تیمی را در تیم رعایت می کند و در 
مقطعی که مربیان دیگر بودند، این نظم وجود نداشت. من 
همیشه کارکردن با کی روش را دوست داشتم و به عنوان 

بازیکن حس فوق العاده ای به بازیکن دست می دهد چون 
به بازیکنان انگیزه می دهد و این بهترین اتفاق بود. باید از 
مسئولان تشکر کرد که او را به ایران آوردند. رحمانی عنوان 
کرد: رفتن فرهاد مجیدی به استقلال لطمه زد و چند بازیکن 
خوب استقلال هم جدا شدند. با این حال امیدوارم ساپینتو 
موفق باشد. بازیکنان خوبی جذب شدند و نقاط قوت و ضعف 
در تیم وجود دارد. رحمانی درباره حواشی اخیر و انتقادش از 
افشین پیروانی پس از بازی پرسپولیس و نفت مسجدسلیمان 

ادامه داد: درست است من بچه کردستان هستم، اما تمام 
کودکی و هرچه که به دست آوردم، از خوزستان بود و خودم 
را مدیون این استان می دانم. اتفاقات بعداز بازی باعث شد 
بسیار ناراحت شوم. من آدمی نیستم که بخواهم ناسزا بگویم. 
او ادامه داد: قبول دارم استوری انتقادی من کمی تند بود. 
آدمی نیستم که بخواهم ناسزا بگویم اما جلوی ناسزاگویی 
می ایستم و همه مرا می شناسند. در این چند روز هواداران 
همیشه در صحنه پرسپولیس بسیار به من ناسزا گفتند. 
این هافبک عنوان کرد: من ترسی از این مساله ندارم و هر 
کاری که می خواهند انجام دهند. در صفحه شخصی خودم 
جواب شان را دادم. از مردم عزیز خوزستان تشکر می کنم که 

کنارم بودند و کمک می کردند.  

 بختیار  رحمانی: 

جلوی ناسزاگویی پرسپولیسی ها می ایستم

 محمد  نصرتی: 

تیم ملی باید مثل »رحمان عموزاد« شجاع باشد 
محمد نصرتی، مدافع اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: 
تیم ملی باید در جام جهانی مثل »رحمان عموزاد«، کشتی گیر 

کشورمان شجاع باشد.
  بازگشت کی روش 

محمد نصرتی در گفت وگو با »فارس«، درباره اینکه کارلوس 
کی روش پس از بازگشت به تیم ملی فوتبال کشورمان برای 
تقویت ساختار دفاعی تیم ملی جهت تقابل با انگلیس، آمریکا 
و ولز در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر باید چه راهکاری در نظر 
بگیرد، اظهارداشت: در فوتبال دفاع کردن به مراتب راحت تر از 
حمله کردن است. با آموزش خوب می توانیم دفاع انفرادی و 
گروهی خوبی داشته باشیم. در حمله هم آموزش مهم است، اما 
بیشترین فاکتور دخیل در این امر، خلاقیت است. همچنین باید 
بازیکنان باکیفیت فوق العاده بالا را در بخش تهاجمی در اختیار 
داشته باشید. وی افزود: تیم  کی روش فضاها را به خوبی می بندد 
و فرصت زیادی به حریف نمی دهد. در جام جهانی ۲۰۱۴ مقابل 

آرژانتین و نیجریه و سه دیدار جام جهانی ۲۰۱۸ مقابل مراکش، 
اسپانیا و پرتغال، این موضوع را به خوبی نشان داد. با این وجود 
اکنون نسلی از بازیکنان را در فازدفاع و حمله در اختیار داریم که 
می توانیم از کیفیت آنها در هر دو بخش بهره مند شویم. باید به 

نفرات خط جلو هم شجاعت لازم را بدهیم.
  جسارت 

مدافع اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان خاطرنشان کرد: همه 
دیدند تیم ملی در بازی با پرتغال و اسپانیا، پس از عقب افتادن 
تا چه اندازه روان تر و بهتر بازی کرد. درواقع پس از دریافت 
گل، ترس و دلهره تیم ریخت و بازیکنان از لحاظ روانی آزادتر 
شدند. امید زیادی داریم که وضعیت سازمان دفاعی تیم ملی با 
حضور کی روش در راس کادرفنی بسیار بهتر شود. بیشتر نفرات 
خط دفاعی از تفکرات کی روش شناخت خوبی دارند. با این وجود 
توقع داریم او و دستیارانش شجاعت لازم برای حمله کردن را هم 
به بازیکنان بدهند. نباید بازیکنان از حمله بترسند زیرا وقتی 

جسارت داشته باشیم، بازی خیلی خوبی هم انجام خواهیم 
داد. وی تصریح کرد: باید ساختار دفاعی ما برای تقابل با این 
3 جام جهانی حریف مستحکم تر شود، اما اگر ببازیم هم باید 
جسور باشیم. در همین مسابقات جهانی کشتی دیدید »رحمان 
عموزاد« جسورانه همه حریفان به ویژه کشتی گیر آمریکایی را 
برد و همه لذت بردند. تیم ملی هم باید شرایطی مثل »رحمان 
عموزاد« داشته باشد. کشتی گیرانی هم داشتیم که جسارت و 
شجاعت کافی را نداشتند و شکست خوردند. ورزش مقوله ای جدا 
از سیاست است و باید مانند مصاف کشتی گیرانمان با آمریکایی ها، 
به بازی تیم ملی برابر این تیم، انگلیس و ولز هم ورزشی نگاه کنیم 
تا شاهد بازی های خوب و زیبایی باشیم. هر تیمی هم بتواند از 

فرصت ها و لحظات بهتر استفاده کند، نتیجه می گیرد.
  دیدار با اروگوئه و سنگال 

بازیکن اسبق تیم ملی تصریح کرد: اروگوئه تیم خیلی 
قدرتمندی است که بسیاری از بازیکنانش در بهترین تیم های 
دنیا مثل بارسلونا، رئال مادرید، لیورپول و... بازی می کنند. در 
این بازی ما بیشتر می توانیم به نقاط ضعف و قوت خود پی ببریم. 
سنگال هم نفراتی مثل سادیومانه، ادواردمندی و کولیبالی را در 

اختیار دارد که جزو بهترین های دنیا هستند.


